
Protokół Nr 69/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 listopada 2020 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz Skarbnik 
Powiatu – Renata Mróz i Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg- Jacek Dłuski. 
Obrady otworzył i poprowadził Starosta – Marcin Paliński. 
Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Raport obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
I. Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Rozpatrzenie wniosku w sprawie przebudowy drogi powiatowej. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie nadania kategorii drogi gminnej drodze wewnętrznej leżącej na 

działce nr 14/3 obręb geodezyjny Kozłowo na terenie Gminy Kozłowo. 
3. Sprawa przekazania drogi powiatowej Gminie Kozłowo. 
4. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na usunięcie drzew. 
II. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020. 
III. Omówienie sytuacji w ZOZ. 

 
Ad. I.1.  
p. Jacek Dłuski przedstawił wniosek firmy Binder Beteiligungs Aktiengesellschaft w sprawie 

rozważenia możliwości przebudowy drogi powiatowej Rączki – Dobrzyń do minimalnej szerokości 
7 m, co umożliwiłoby zapewnienie odpowiedniego transportu surowca i towarów do mającego 
powstać zakładu. Jest to dla firmy kluczowa kwestia dla możliwości prawidłowego funkcjonowania 
zakładu oraz procesu jego budowy. p. Dłuski zaznaczył, że droga ta była w ubiegłym roku 
remontowana, a okres trwałości projektu wynosi 5 lat. Zauważył, że jest to droga publiczna i 
wszystkie pojazdy mogą się po niej poruszać. 

p. Paweł Przybyłek uzupełnił, że firma ta zleciła badanie jakości drzew i poinformowała, że 
część z nich jest wymarła lub w kiepskim stanie. Proszą o przebudowę, bo nie zmieszczą się dwa 
samochody ciężarowe jadąc w przeciwnych kierunkach. Dobrze by było, gdyby padła propozycja 
ich zaangażowania się w ewentualną przebudowę. Firma proponowała, żeby Zarząd wypracował, 
jaka to miałaby być kwota.  

p. Mateusz Budka zapytał, na kiedy miałaby być droga przebudowana. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że nie ma określonego terminu. Cały czas prowadzą rozmowy 

na temat nabywania gruntów pod budowę zakładu. 
p. Krzysztof Zdziarski zrozumiał, że droga obecnie spełnia wymogi. 
p. Jacek Dłuski potwierdził, że spełnia. W kompetencji zarządcy jest zmiana kategorii drogi. 

Zaznaczył, że problem jest złożony. Pierwszy z nich to drzewa, a kolejny – to trud włożony w 
budowę. Uważa, że firma powinna ją przebudować, żebyśmy nie angażowali własnych środków. 

p. Krzysztof Zdziarski uważa, że w kwestii uzgodnień z RDOŚ moglibyśmy pomóc, ale 
nakłady finansowe pod swoje potrzeby powinna ponieść firma. 

p. Jacek Dłuski przypomniał, że obowiązuje okres trwałości projektu – 5 lat. 
Starosta Marcin Paliński zaproponował wystąpić do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o 

opinię w tej sprawie, ponieważ bez tego nie możemy nic zrobić na tej drodze. 
p. Mateusz Budka poparł zdanie Starosty.  
p. Lech Brzozowski zapytał, o jaki odcinek drogi chodzi. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że od węzła do skrzyżowania na Frąknowo, ok. 1,8 km. 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy nie powinniśmy dostosować drogi do zapisów 

rozporządzenia Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej do kategorii Z. 



p. Jacek Dłuski odpowiedział, że rozporządzenie zakłada obowiązek przebudowy drogi do 
takich parametrów. Droga ma 5,5 m i nie musimy jej poszerzać. Nowe projekty spełniają warunki, 
ale wszystkie nasze remontowane drogi - niekoniecznie. 

Zarząd jednogłośnie postanowił wystąpić do Wojewody o wyrażenie opinii w sprawie 
przebudowy drogi. 

 
Ad. I.2. 
p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie nadania kategorii drogi gminnej 

drodze wewnętrznej leżącej na działce nr 14/3 obręb geodezyjny Kozłowo na terenie Gminy 
Kozłowo. 

Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 69/239/2020 w sprawie  nadania kategorii 

drogi gminnej drodze wewnętrznej leżącej na działce nr 14/3 obręb geodezyjny Kozłowo 
na terenie Gminy Kozłowo, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. I.3. 
p. Jacek Dłuski zapoznał Zarząd z wnioskiem Wójta Kozłowa, w którym wyraża chęć 

przejęcia części drogi powiatowej o nawierzchni żwirowej o dł. 1,5 km w rejonie m. Szymany.  p. 
Jacek Dłuski dodał, że ten odcinek drogi do niczego powiatowi nie służy, a ponosi koszty jego 
utrzymania.  

Zarząd wyraził w tej sprawie pozytywną opinię, wobec czego Powiatowy Zarząd Dróg 
wszczął procedurę przekazania tej nieruchomości dla Gminy Kozłowo. 

 
Ad. I.4. 
p. Jacek Dłuski przedstawił wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Nidzicy o wyrażenie zgody na usunięcie czterech świerków rosnących przy Komendzie Straży 
Pożarnej, w pasie drogowym drogi powiatowej - ul. Kolejowej. Zabieg ten wpisuje się w realizację 
przebudowy placu wewnątrz i na zewnątrz nieruchomości Komendy Powiatowej PSP, która 
niebawem się rozpocznie. p. Dłuski dodał, że zgoda na usunięcie drzew spowoduje 
uporządkowanie terenu przyległego do Komendy Straży Pożarnej. 

p. Lech Brzozowski zapytał, w jakim stanie zdrowotnym są świerki. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że chore nie są, ale osłaniają cały obiekt. 
Starosta Marcin Paliński dodał, że komendant uzasadnił wniosek względami bezpieczeństwa. 
Zarząd stosunkiem głosów 4 – „za”, 1 – „wstrzymujący się” wyraził zgodę na 

usunięcie w/w drzew. 
 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy przystąpiono już do projektowania ul. Kolejowej – do ul. 

Traugutta. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że żadne prace projektowe nie trwają. Złożone zostały wnioski 

do Wojewody. To jest dokumentacja techniczna, nie projekt. 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy nie powinny zostać usunięte drzewa znajdujące się na 

parkingu przy zakładzie meblowym w ciągu tej drogi. Stwierdził, że nikomu te drzewa nie służą i 
gdyby je usunięto, to parking byłby dobrze wykorzystany. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że tego nie wzięto pod uwagę. Póki co, zostanie tak, jak jest, 
ale na przestrzeni 1-2 lat, przy okazji remontu będzie łatwiej to załatwić. 

p. Lech Brzozowski zapytał o rozplanowanie placu przy MOPS. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że plac składa się z części parkingowych wraz z wjazdami oraz 

miejsca przystankowego.  Jak wszystko zostanie oznaczone, to będzie to dokładnie widać. To jest 
jeszcze plac budowy. 

 
 



Ad. II.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020, zawierający: 
1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 418/2020 z dnia 12 listopada 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85203 § 2110 o kwotę 13.143,75 zł na realizację 
programu kompleksowego wsparcia rodziny „Za życiem” ( wsparcie kobiet w ciąży i rodzin w 
zakresie dostępu do instrumentów polityki na rzecz rodziny). 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85203 § 2820 o kwotę 13.143,75 zł. 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 444/2020 z dnia 13 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85156 § 2110 o kwotę 45.853 zł na opłacenie i 
refundację składek na ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych 
obowiązkiem ubezpieczenie zdrowotnego. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85156 § 4130  o kwotę 45.853 zł. 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 427/2020 z dnia 12 listopada 2020 r. 
zmniejszającą plan dotacji celowej w rozdziale 75411 §2110 o kwotę 90.000 zł, a zwiększającą 
plan dotacji w tym samym rozdziale w § 6410 o tę samą kwotę. Środki przeznaczone są na 
zadanie inwestycyjne pt. „Zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej  w Nidzicy. 

Zarząd dokonał zmniejszenia i zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą 
decyzją, jak również zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 75411 § 4270 oraz 
zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75411 § 6060 o kwotę 90.000 zł. 

4) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 411/2020 z dnia 10 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 816.000 zł na bieżące utrzymanie, 
sprzęt specjalistyczny, zakup wyposażenia specjalnego dla strażaków oraz realizację zadań 
remontowych , w tym na remont placu wewnętrznego KP PSP w Nidzicy , jak również 
zwiększającą plan dotacji w rozdziale 85508 § 2160 o kwotę 31.261 zł na wypłatę dodatku 
wychowawczego dla dzieci w rodzinach zastępczych 

Zarząd dokonał zmniejszenia i zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą 
decyzją, jak również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75411 w: § 4210 o kwotę 
87.950 zł, § 4250 o kwotę 16.000 zł, § 4260 o kwotę 14.000 zł, § 4270 o kwotę 694.350 zł, 
§ 4300 o kwotę 3.700 zł, w rozdziale 85508 w: § 3110 o kwotę 30.880,70 zł, § 4210 o kwotę 
380,30 zł. 

5) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 406/2020 z dnia 9 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 70005 § 2110 o kwotę 60 zł na pokrycie kosztów 
publikacji w prasie lokalnej informacji o wykazach nieruchomości Skarbu Państwa 
przeznaczonych do oddania w najem. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 70005 § 4300 o kwotę 60 zł. 

6) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 391/2020 z dnia 4 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 71015 § 2110 o kwotę 2.000 zł na 
dofinansowanie bieżącej działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 71015 w: § 4260 o kwotę 1.000 zł, § 
4300 o kwotę 1.000 zł. 

7) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego o przesunięcie kwoty 2.000 zł w 
ramach rozdziału 80102, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4400, a zwiększenie planu 
wydatków w § 4270. Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na naprawę autobusu 
wykorzystywanego do dowozu uczniów. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 



8) wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o przesunięcie kwoty 17.862,20 zł 
w ramach rozdziału 75411, tj. zmniejszenie planu wydatków w: § 4280 o kwotę 10.335,70 zł, 
§ 4360 o kwotę 1.500 zł, § 4390 o kwotę 750,50 zł, § 4410 o kwotę 5.000 zł § 4520 o kwotę 
276 zł, a zwiększenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 17.862,20 zł. Oszczędności jednostka 
chciałaby przeznaczyć na zakup umundurowania oraz wyposażenia specjalnego dla strażaków. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
9) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 413/2020 z dnia 10 listopada 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 9.000 zł na wypłatę 
świadczeń motywacyjnych dla strażaków pełniących służbę w Komendzie Powiatowej PSP. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75411 w § 4180 o kwotę 9.000 zł. 

 
Wszystkie powyższe wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 69/240/2020 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. III. 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że od dzisiaj zaczynają się dostawy sprzętu do 

szpitala i środki ochrony.  Od 16 listopada miało być uruchomionych 50 łóżek dla pacjentów z 
covid. Termin ten przesunięto na 30 listopada. Obecnie jeszcze funkcjonują  w szpitalu poradnie i 
będą do momentu, kiedy lekarze będą w stanie je obsługiwać. Zgłaszamy, że potrzebny jest 
fachowy personel , nie mamy anestezjologa. Musimy pilnować , żeby nie dopuścić, aby wystąpiła 
taka sytuacja, jak w sąsiednim powiecie. 

p. Lech Brzozowski zapytał, jak pracuje personel techniczny. 
Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że dział techniczny jest na kwarantannie, dlatego 

wspomagamy ZOZ pracownikami z PZD i ZSZiO. Ponadto dyrektor ds. administracyjnych 
odeszła z pracy z dniem dzisiejszym. 

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że dyrektorom szpitali na czas szpitali kowidowych 
zostały podwyższone wynagrodzenia. Uważa, że do tego tematu trzeba będzie się przymierzyć 
niedługo, ponieważ lekarze mają podwyższone płace, a dyrektor nie ma. Jeśli dokładamy 
obowiązków, to pracownicy muszą otrzymywać odpowiednie wynagrodzenie. 

p. Lech Brzozowski proponował, aby w tej trudnej sytuacji do pomocy w pracy ZOZ 
oddelegować Wicestarostę. Uważa, że w większości spraw ogólnych Starosta sam ze wszystkim nie 
zdąży, bo każdy przychodzi z jakimś problemem. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że podoba mu się pomysł p. Brzozowskiego. 
p. Lech Brzozowski podkreślił, że chodzi o to, żeby pomóc. 
 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że Wicestarosta zwolnił się z dalszej części obrad, 

ponieważ ma stan podgorączkowy. Zaznaczył, że poruszy tę kwestię na kolejnym posiedzeniu. Jeśli 
chodzi o sprawy kadrowe, to z każdej osoby dyrektor powinna być zadowolona. Zaznaczył, że na 
pewno oddeleguje jedna osobę z wydziału finansowego do pomocy w rozliczeniu dotacji 
Wojewody, ponieważ to była decyzja nałożona na Zarząd. Zaznaczył, że na bieżąco będzie 
informował Zarząd o sytuacji w szpitalu. Stwierdził, że w szpitalu na pewno jest więcej pracy, a 
dyrektor została sama i musi sobie radzić. Szpital covidowy wymaga więcej wysiłku. Został jedna 
dyrektor na dwóch obiektach. To duży obszar działalności. Odeszła p. Malinowska, która 
wszystkiego pilnowała. Rozliczenia finansowe będą trwały. Ponadto trwa obecnie w ZOZ kontrola 
NIK. Z dnia na dzień się pojawiła. 

p. Mateusz Budka zauważył, że dyrektor jest jeszcze lekarzem. Na oddziale już nie pracuje, 
ale przy pacjentach z covidem. 

 



Zarząd powrócił do kwestii podniesienia wynagrodzenia dyrektor ZOZ na czas 
funkcjonowania szpitala tymczasowego. Uznano, że zasadnym jest, podobnie, jak to było w 
przypadku  lekarzy, podniesienie wynagrodzenia o 100%.  

p. Mateusz Budka zapytał, kto będzie płacił. 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że NFZ. 
p. Lech Brzozowski stwierdził, że to dobra chwila na taką decyzję. 
Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że zorientuje się w sytuacji i Zarząd zdecyduje na 

kolejnym posiedzeniu o podniesieniu wynagrodzenia dyrektor ZOZ. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Starosta Marcin Paliński zamknął posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 
Na trym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 

/-/ Inspektor 
Małgorzata Jarka  

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 

 


